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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Mennyire tartja számon a Kormány a magánegészségügyhöz tartozó szolgáltatókat. és
azok mekkora szerepet töltenek be a hazai egészségügyben?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A hazai egészségügy állapota évről évre szomorúbb képet fest, pedig mindenkinek
nyilvánvaló érdeke egy jól működő rendszer, mely elősegíti a lakosság egészségének növelését.
Erre azonban mindaddig nincs lehetőség, míg a szakmaiság rendre a háttérbe kerül, helyette
pedig az országos napi politikának van alárendelve, és a döntések a felelős minisztériumon
kívül születnek.

A jelenlegi állapot a magánellátók szerepének folyamatos növekedését idézi elő. Az
egészségügyben erős központosítás zajlik/zajlott le, de a kooperáció, az összhang az egyes
szereplők között elmarad, ami a rendszer hatékonyságát jelentősen csökkenti. Különálló,
elszigetelten működő intézmények jöttek létre, melyben a betegek jobbra-balra bolyonganak,
remélve, hogy problémájukra megfelelő kezelést kapnak megfelelő időben és környezetben. Az
állami gyengeségeket kihasználva a magánszolgáltatók jelentős léptékben terjednek,
alternatívát nyújtva a cserbenhagyott betegek számára. Felkínálják azt a lehetőséget, hogy az
érintettek az adott szolgáltatást jó környezetben, megfelelő időben kapják, természetesen jóval
magasabb díjért cserébe. Ezt az összeget azonban nem mindenki tudja megfizetni, ezért a
szegényebb sorsú betegeknek marad az állami egészségügyi rendszer beláthatatlan útvesztője.
Ők magukra maradnak, és abban bízhatnak, hogy valamilyen körülmények között, valamilyen
ellátást kapnak, lehetőleg mielőtt még nem késő. Ha ezt a tendenciát kívánja tovább erősíteni a
kormány, akkor azonban ki kell jelenteni, hogy nem akarnak magyar és magyar ember között
egyenlő esélyeket teremteni.

A Jobbik határozott álláspontja, hogy egy robosztus az ellátás teljes spektrumát
biztosítani képes, közfinanszírozott állami egészségügyre van hazánkban szükség, tekintettel
hazánk lakosságszámára, a morbiditási és mortalitási adatokra és történelmi hagyományaikra
IS.



Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom válaszát:

Az elmúlt 8 évben (évenkénti bontásban) mennyi magánszolgáltató lépett be a
piacra?
Az elmúlt 8 évben (évenkénti bontásban) milyen arányban fordultak állami és
milyen arányban fordultak magánszolgáltatókhoz a betegek?
Az elmúlt 8 évben (évenkénti bontásban) az állami egészségügyi programok
keretében végrehajtott fejlesztéseknek köszönhetően milyen egészségjavulás
figyelhető meg? Hogyan alakult ezeknek köszönhetően az állami szolgáltatásokat
igénybe vevő betegek száma?
Az anyagilag depriváltak, illetve súlyosan depriváltak a legutóbbi felmérések
alapján milyen mértékben vallják azt, hogy jó egészségben élnek? Illetve milyen
mértékben vettek igénybe egészségügyi szolgáltatást?
Tisztán piaci szolgáltatásként fognak-e az egészségügyre tekinteni a jövőben, ezzel
megadva a lehetőséget a lakosságnak, hogy válasszanak a szolgáltatások közül
pénztárcájukhoz mérten, míg az állam beszed valamennyi pénzt, hogy a
szegényeket valahogy ellássa?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. november 05.
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